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 PROTOKÓŁ 
obrad XVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 12 marca 2020 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1205 

 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Lista sołtysów Gminy Miłakowo: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 2 do protokołu). 

 

Radni obecni  - 12 

Radni nieobecni  - 3 

 

1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XVIII sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał 

wszystkich radnych, Burmistrza Miłakowa, Zastępcę Burmistrza, sołtysów, kierowników 

jednostek organizacyjnych oraz mieszkańców gminy.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami; 

4. Zapytania, wolne wnioski; 

5. Sprawozdania z działalności komisji stałych oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

oraz Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miłakowie za rok 2019; 

6. Informacja z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2019; 

7. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2019; 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Dobrocin o uznanie za ochronne lasów Skarbu 

Państwa znajdujących się na terenie Gminy Miłakowo; 

b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miłakowo na 2020 rok; 

c) przyjęcia Regulaminu zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

znajdujących się na terenie Gminy Miłakowo; 

d) sprzedaży mienia komunalnego; 

e) sprzedaży mienia komunalnego; 

f) dzierżawy mienia komunalnego; 

g) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – 
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Mazurskiego; 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-2035; 

i) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2020 r.; 

9. Interpelacje radnych; 

10. Zamknięcie obrad.  

 

Przewodniczący Rady poinformował o złożonym przez Burmistrza Miłakowa wniosku  

o poszerzenie porządku obrad o punkt: podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, mieszkaniach chronionych, 

schroniskach dla osób bezdomnych oraz schroniskach dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

wg załącznika nr 3 do protokołu 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek zmiany porządku obrad. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radny. 

Przewodniczący Rady - poprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady – zaproponował żeby poprawka została wprowadzona jako punkt 8 j) 

Nie zgłoszono więcej uwag do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady uczcił minutą ciszy pamięć Jana Tomasz zmarłego 14 lutego 2020 r., 

który był radnym pierwszej kadencji. 

3. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami. 

Burmistrz Miłakowa Krzysztof Szulborski złożył życzenia sołtysom z okazji Dnia Sołtysa 

oraz przedstawił informację z prac między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa  

wg załącznika nr 4 do protokołu 

 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady - zapytał się o opłaty za śmieci w różnych gminach 

Radny Józef Pełka - dopytał się również o temat opłat za śmieci w naszym powiecie. 

Burmistrz Miłakowa – odpowiadając na pytania radnych poinformował, że gminy chcą by 

koszty były jak najmniejsze, ale nie są to koszty ostateczne. Decyzja o stawkach została podjęta 

na najbliższy rok. Dalsze zmiany będą zależały od sytuacji ekonomicznej. Niższe opłaty są 

przejściowe a faktyczne koszty zostaną ustalone najprawdopodobniej po rozstrzygniętych 

przetargach. 

Przewodniczący Rady – zapytał o koszty administracyjne - jakie jest zatrudnienie w spółce i 

w związku. 

Burmistrz Miłakowa – między 30 a 40 osób jest zatrudnionych w Rudnie, a w związku 

„Czyste Środowisko” 3-5 osób. Gmina posiada wgląd do sprawozdań finansowych, w których 

nie doszukuje się nieprawidłowości. Dodatkowo jest to spółka niedochodowa, która nie ma za 

zadanie zarabiania pieniędzy. Jak tylko będą ogłoszone koszty opłat za śmieci, to okaże się, że 

te koszty nie są takie wysokie. W innych gminach śmieci odbierają firmy, które muszą 

wygenerować zysk. Są też różne metody liczenia opłat za śmieci. 
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Radna Aneta Machnyk – zapytała o przybliżone koszty opłat za śmieci segregowane  

i niesegregowane. 

Burmistrz Miłakowa - wyjaśnił, ze nie ma opłat za niesegregowane śmieci, od 1 czerwca 

wszyscy mamy obowiązek segregacji śmieci. Karą za nie przestrzeganie segregacji będzie 

podwójna kwota opłaty za śmieci czyli nie 22 zł a 44 zł od osoby. Od tej decyzji będzie 

możliwość odwołania się do SKO. 

Radna Ewa Stec – zapytała się o oszczędności powstałe z tytułu zimowego utrzymania dróg, 

zwróciła się z prośbą o przeznaczenie powstałych oszczędności na remont parkingu przed 

urzędem. 

Przewodniczący Rady - wyjaśnił, że zima jeszcze się nie skończyła, gdyż jeszcze przed nami 

druga część roku. 

Sołtys Warkał - zapytała się o pojemniki do segregacji śmieci w sołectwach. 

Radny Mirosław Stryjek – dopytał się o kupno pojemników na śmieci dla mieszkańców. 

Radny Henryk Kuszpit – poruszył temat ronda na ul Warszawskiej, Konopnickiej, Okrężnej 

oraz parkingu przy ośrodku zdrowia  

Radna Aneta Machnyk - wnioskowała o przegląd techniczny wiaty na ul. Dworcowej oraz 

przeniesienie toalety przenośnej z ul. Daszyńskiego. 

Radny Zbigniew Opoka – zapytał Kierownik MOPS o pomoc dla dzieci, które straciły w 

ostatnim wypadku drogowym ojca - jednego żywiciela rodziny. 

Radny Józef Pełka – zapytał się o połączenia komunikacyjne do Ornety. Poinformował 

również, że 21 marca odbędzie się akcja usuwania barszczu Sosnowskiego. 

Radny Andrzej Nagraba – zapytał się o fundusz dróg samorządowych - czy jako gmina 

będziemy składać wnioski. Jeśli tak to na jakie drogi i czy wiadomo już na jaki drogi w naszej 

gminie będzie składał powiat. 

Dyrektor MDK Alicja Tomaszewska – zapytała się o tabliczkę z nazwą Miłakowo od strony 

Dobrego Miasta. 

Burmistrz Miłakowa – odpowiadając na pytania radnych poinformował, iż parking przy 

urzędzie chce wyremontować. Jedynym warunkiem jest zdobycie dofinansowania, bo potrzeby 

inwestycyjne w obecnym czasie są bardzo duże.  W kwestii śmieci - osoba prywatna będzie 

musiała się sama zaopatrzyć w pojemniki choć będzie możliwość korzystania z worków, ale 

dokładne informacje dotrą do każdego mieszkańca. 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – poinformował, że gmina wystąpiła z wnioskiem o 

ujęcie w budżecie na 2020 rok ronda na ul Warszawskiej, Konopnickiej, Okrężnej. Zarząd Dróg 

Wojewódzkich nie udzielił do tej pory żadnej odpowiedzi na ten temat. Parking przy ul. 

Kopernika jest w trakcie realizacji. Poprosił radną Anetę Machnyk o wskazanie lepszej 

lokalizacji dla przenośnej toalety. 

Kierownik MOPS Anna Waćkowska – jak tylko pozyskała informację o tragedii 

wystosowała wniosek do Sądu o zabezpieczenie dobra dzieci. Członkowie rodziny 

poinformowali, iż dzieci są bezpieczne a pracownik socjalny pomógł rodzinie wystosować 

wniosek o rodzinę zastępczą. Dzieci są pod opieką psychologa. Rodzinę już odwiedził kurator 

zawodowy ale w obecnej chwili decyzja należy do Sądu. 

Burmistrz Miłakowa - uzupełnił wypowiedź Kierownik MOPS. W kwestii transportu 

publicznego do Ornety to gmina byłaby zainteresowana gdyby dzieci z Ornety również 

dojeżdżały do szkoły w Miłakowie. Powiat lidzbarski powinien być bardziej zainteresowany 

pozyskaniem dzieci by uczęszczały do szkół w Ornecie i umożliwić im do nich. Poparł akcję 

zwalczania barszczu i obiecał współpracę w tej kwestii. W obecnej chwili na drogi 
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samorządowe nie ma jeszcze ogłoszonego konkursu. Jeśli to tylko będzie możliwe gmina 

będzie składała wniosek. Powiat Ostródzki planuje remont w dwóch etapach drogi Boguchwały 

– Krążnik. 

Przewodniczący Rady – zapytał, czy związek „Czyste Środowisko” ma pomysł na ludzi, 

którzy nie składają deklaracji śmieciowych. 

Burmistrz Miłakowa –. choć został zakupiony samochód by wspomóc dział windykacji, to 

temat ściągania należności jest bardzo trudny. Mimo reagowania na zgłoszenia obywateli o 

osobach które nie płacą za śmieci, powstaje również dylemat o domki letniskowe. Nad 

rozwiązaniem tych problemów obecnie pracuje cały zarząd związku. 

Przewodniczący Rady – zauważył, że dział windykacji dotyczy osób, które złożyły deklaracje, 

ale nie płacą za wywóz śmieci. 

Burmistrz Miłakowa - stwierdził iż kontrolowanie leży w gestii straży miejskiej lub 

wyznaczonych osób. Gmina nie dysponuje odpowiednimi służbami, a w kwestii tworzenia 

komisji jest wiele przeciwwskazań. Dodatkowo osoba kontrolowana nie ma obowiązku 

wpuszczenia na posesje takiej komisji jak również okazania deklaracji śmieciowej. 

Radny Henryk Zalewa – w temacie ronda na ul Warszawskiej, Konopnickiej, Okrężnej 

zawnioskował by urząd wystosował pismo z zapytaniem w tej sprawi do radnego sejmiku 

wojewódzkiego. 

Stanisław Banach – w kwestii spotkania w sprawie zwalczania barszczu Sosnowskiego, 

poinformował, iż wojewoda zakazał spotkań w większych skupiskach. Dodatkowo stwierdził, 

że osoba zwalczająca bursz musi być odpowiednio zabezpieczona. 

 

Przerwa 

 

5. Sprawozdania z działalności komisji stałych oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

oraz Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miłakowie za rok 2019; 

 

Radny Henryk Kuszpit – przedstawił sprawozdanie z działalności komisji oświaty, kultury, 

sportu i spraw społecznych. 

Sprawozdanie 

wg załącznika 5 do protokołu 

 

Radny Andrzej Nagraba – przedstawił komisji budżetu, finansów, inwestycji i remontów. 

Sprawozdanie 

wg załącznika 6 do protokołu 

 

Radny Zbigniew Opoka – przedstawił sprawozdanie z działalności komisji skarg, wniosków 

i petycji 

Sprawozdanie 

wg załącznika 7 do protokołu 

 

Radny Henryk Kuszpit – przedstawił sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej. 

 

Sprawozdanie 

wg załącznika 8 do protokołu 
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6. Informacja z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2019; 

 

Kierownik MOPS Anna Waćkowska - przedstawiła informację z zakresu realizacji 

wspierania rodziny za 2019 r. 

Informacja 

wg załącznika nr 9 do protokołu 

 

7. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2019; 

 

Kierownik MOPS Anna Waćkowska – przedstawiła sprawozdanie z działalności zespołu 

Interdyscyplinarnego za rok 2019  

 

Sprawozdanie 

wg załącznika nr 10 do protokołu 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa Dobrocin o uznanie za ochronne lasów Skarbu 

Państwa znajdujących się na terenie Gminy Miłakowo 

 

Kierownik RGT - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zaopiniowania wniosku Nadleśnictwa 

Dobrocin o uznanie za ochronne lasów Skarbu Państwa znajdujących się na terenie Gminy 

Miłakowo została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVIII/ 113 /2020 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

 

b) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Miłakowo na 2020 rok; 

 

Kierownik RGT - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 
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wg załącznika Nr 13 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Miłakowo na 2020 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVIII/ 114 /2020 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

 

c) przyjęcia Regulaminu zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie 

Gminy Miłakowo; 

 

Kierownik RGT - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu zasad 

udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie Gminy Miłakowo została przyjęta 

jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVIII/ 115 /2020 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

 

d) sprzedaży mienia komunalnego; 

 

Kierownik RGT - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia komunalnego 

została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVIII/ 116 /2020 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 
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e) sprzedaży mienia komunalnego; 

 

Kierownik RGT - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 19 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia komunalnego 

została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVIII/ 117 /2020 

wg załącznika Nr 20 do protokołu 

 

f) dzierżawy mienia komunalnego; 

 

Kierownik RGT - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 21 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie dzierżawy mienia komunalnego 

została przyjęta. 

Uchwała Nr XVIII/ 118 /2020 

wg załącznika Nr 22 do protokołu 

 

Radna Aneta Machnyk – stwierdziła, że kupnem tej działki zainteresowany był inny 

mieszkaniec gminy. Zapytała o wniosek złożony przez tego mieszkańca. 

 

Kierownik RGT – odpowiedział, że radni po wizji lokalnej wyrazili chęć dzierżawy a nie 

sprzedaży tej działki 

 

g) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego; 

 

Skarbnik Gminy - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 
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 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 23 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVIII/ 119/2020 

wg załącznika Nr 24 do protokołu 

 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-2035; 

 

Skarbnik Gminy - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 25 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-2035 została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVIII/ 120/2020 

wg załącznika Nr 26 do protokołu 

 

i) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2020 r.; 

 

Skarbnik Gminy - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 27 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Miłakowo 

na 2020 r. została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVIII/ 121/2020 

wg załącznika Nr 28 do protokołu 
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j) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia, mieszkaniach chronionych, schroniskach dla osób bezdomnych oraz 

schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi 

 

Kierownik MOPS - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 29 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, mieszkaniach chronionych, 

schroniskach dla osób bezdomnych oraz schroniskach dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVIII/ 122/2020 

wg załącznika Nr 30 do protokołu 

 

9. Interpelacje radnych  

 

Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

10. Zamknięcie obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XVIII sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

   Protokołował:      Przewodniczył: 

 

                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

     (-) Izabela Stryjek          (-) Michał Boczulak 

 


